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FINANŠU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 22.augustā                                                Nr.12 
 
Sēde sasaukta pulksten 15:00 

Sēde atklāta pulksten 15:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti:    Viesturs Zariņš – Finanšu komitejas loceklis  

Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis    
Juris Žurovičs – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis 
Vilmārs Vesingi – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā; pieslēdzās plkst.15:01) 

Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā; pieslēdzās plkst.15:15) 
 

Sēdē nepiedalās: Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece – komandējumā 
pamatdarbā 
Jānis Anže – Finanšu komitejas loceklis  
Agris Krastiņš – Finanšu komitejas loceklis  

 
Sēdē piedalās:  Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts  
 

Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
  Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 
  Inguna Medne – Izpilddirektora v.i. (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos 
Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators  
Maira Rjabkova – Sabiedrības veselības koordinatore 
Māris Zālītis – Būvinženieris (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
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Darba kārtība: 
1. Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā 

2. Par finansiālu atbalstu asinsvadu ķirurga konsultācijām 
3. Par degvielas pārdošanu SIA “LVBet Caffe” 
4. Par hidrodinamiskās automašīnas iegādi 

5. Par automašīnas iegādi Pašvaldības policijai 

6. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Vidzemes slimnīca” pamatkapitāla palielināšanu 

7. Par Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas autotransportu 

Informatīvie jautājumi 

8. Par elektronisko izsoļu vietni e-izsoles.lv  

 
Deputāti atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6  deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, 

V.Zariņš, G.Albergs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Finanšu komitejas 
sēdes Nr.12 darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā 

            
(I.Bērziņa) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), I.Bērziņa. 
Debatē: J.Žurovičs. 
I.Bērziņa informē, ka viens no komisijas locekļiem vēlas tikt atbrīvots no pienākumu pildīšanas, līdz ar to būtu 
jāievēl jauns loceklis; aicina komitejas locekļus ierosināt, kurš varētu būt komisijas loceklis. Norāda, ka loceklis 
varētu būt arī kāds iedzīvotājs, līdz ar to nav skaidrs, kādā veidā varētu informēt par šādu iespēju.  
 
Deputāts V.Vesingi pieslēdzas sēdei attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā pulksten 15:01. 
 
Notiek diskusija. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē, noskaidrojot potenciālos pretendentus līdz 
domes sēdei. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 7 
deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, V.Zariņš, G.Albergs, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Atbrīvot no Valkas novada pašvaldības Administratīvās komisijas locekļa amata Kristīni Klaipu. 
2. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
 

2.§  
Par finansiālu atbalstu asinsvadu ķirurga konsultācijām 

           ________ 
(M.Rjabkova) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), M.Rjabkova. 
Debatē: G.Albergs, V.Zariņš, V.A.Krauklis, A.Birkavs, I.Grandava. 
V.Zariņš papildina, ka nosacījums varētu būt, kad piesakās 7 pacienti, tad dakteris brauc uz Valku. 
G.Albergs uzdod jautājumu, kāpēc neapmaksājam logopēda, traumatologa vai kāda cita speciālista 
nodrošināšanu Valkā. 
V.A.Krauklis skaidro, ka jau iepriekš sarunās ar Vidzemes slimnīcu pašvaldība ir lūgusi iespējami lielāku 
speciālistu nodrošinājumu Valkā, norādot, ka traumatologs ir nodrošināts, kā arī dr.Medne sniedz savus 
pakalpojumus, bet dr.Rozentāls brauc no Rīgas un Valmierā pie šī daktera nav iespējams tikt, jo ir garas rindas 
uz valsts apmaksātā pakalpojuma saņemšanu. Ir uzrunāti arī citi speciālisti, bet diemžēl par tādu līdzmaksājumu 
viņi nav gatavi braukt uz Valku, jo Rīgā vai Valmierā var nopelnīt daudz vieglāk, bez braukāšanas. Viņaprāt, 
saprātīgāk būtu noteikt vizīti reizi divos mēnešos, jo tad cilvēki zina, kad tas notiks un šīs kaites nav tādas, kas 
nevar gaidīt. Tādā veidā ietaupītos pašvaldības līdzekļi un līdz ar to būtu lielāks pacientu skaits vienai reizei.  
Notiek diskusija par to, kāda pacientu intensitāte ir bijusi līdz šim un I.Grandava paskaidro kārtību, kas jāņem 
vērā organizējot daktera vizītes. 
G.Avote aicina balsot. 
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Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR –  7 
deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, V.Zariņš, G.Albergs, V.Vesingi), PRET – nav, ATTURAS 
– nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Organizēt asinsvadu ķirurga dr.Jāņa Rozentāla pieņemšanu Valkas poliklīnikā reizi divos mēnešos, 

slēdzot uzņēmuma līgumu. 

2. Nepieciešamos finanšu līdzekļus piešķirt no Valkas novada pašvaldības administrācijas budžeta. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Sabiedrības veselības organizators un Grāmatvedības un finanšu nodaļas 

vadītājs. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

 
3.§ 

Par degvielas pārdošanu SIA “LVBet Caffe” 
______            

(V.Šaicāns) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: V.Zariņš, I.Grandava, J.Žurovičs, D.Lapiņš, K.Sula. 
V.Šaicāns informē, ka šogad tika organizēta izsole uz objektu Rūjienas ielā 31, Valkā, kā rezultātā uzvarēja 
kompānija SIA “LVBet Caffe”. Šajā objektā pašvaldībai glabājas degviela, kas ir paredzēta apkurei, līdz ar to 
citur to izmantot nevar un jautā, ko tālāk ar šo degvielu darīt. Ierosina piedāvāt to nosauktajam komersantam, 
bet jautā, kādā veidā to varētu izdarīt, vai ir jārīko izsole. 
V.Zariņš paskaidro, ja summa pārsniedz 700,00 EUR ir jārīko izsole, bet uzskata šādu rīcību par nelietderīgu, 
taču norāda, ka pašvaldībai būtu jānoslēdz vienošanās, ka pašvaldība sniedz apkures pakalpojumus un 
uzņēmums samaksā par saņemto siltumu.  
 
Deputāts K.Sula pieslēdzas sēdei attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā pulksten 15:15. 
 
D.Lapiņš paskaidro, ka šī degviela ir zem stingrās uzskaites un tā ir jānoraksta, kad izlietota, apšaubot jebkāda 
darījuma veikšanu ar degvielu. 
Notiek diskusija par izsoles izsludināšanu, uz ko uzstāj V.Šaicāns. 
K.Sula uzskata, ka bezakcīzes degvielu nevar pārdot vai izsolīt, bet vienīgais veids – pārdot siltumu. 
V.A.Krauklis iebilst, ka jāņem vērā, ka ēkas nomnieks nevarēs sākt kārtot licenci, kamēr pašvaldība nebūs 
atteikusies no savas. 
Notiek diskusija, kuras rezultātā komitejā tiek izlemts uzdot Juridiskajai nodaļai sagatavot līgumu par siltuma 
piegādi SIA “LVBet Caffe”, paralēli izpilddirektoram veikt sarunas ar potenciālajiem degvielas pircējiem. 

 
 

4.§ 

Par hidrodinamiskās automašīnas iegādi 
 ________________________________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Attīstības un saimniecisko lietu apvienotajā komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: A.Birkavs, D.Lapiņš, K.Sula, V.Bavins. 
V.Šaicāns informē, ka atbildīgajā komitejā jautājums tika izskatīts un deputātu vairākums atbalstīja šādas 
automašīnas iegādi.  
A,Birkavs jautā, no kādiem līdzekļiem tiks iegādāta šī automašīna uz ko V.Šaicāns atbild, ka no līdzekļiem 
neparedzētiem gadījumiem. 
K.Sula paziņo, ka balsojumā atturēsies, jo uzskata, ka minētie 190 tūkstoši par automašīnu ir par daudz, kā arī 
ierosina izskatīt jautājumu par lietotas automašīnas iegādi. Norāda uz nepietiekošiem faktiem šajā jautājumā. 
V.Šaicāns skaidro, kādas funkcijas tiks pildītas. 
D.Lapiņš skaidro, kāda situācija ir attīrīšanas iekārtās “Nagliņas”, kā arī par decentralizēto kanalizāciju 
apkalpošanu.  
K.Sula uzdod jautājumus par automašīnas noslodzi un izmaksām. 
Notiek diskusija. 
J.Žurovičs uzskata, ka noteikti šādu mašīnu vajadzētu iegādāties, vēršot uzmanību uz esošo kanalizācijas 
sistēmas stāvokli. 
G.Avote aicina balsot, konceptuāli atbalstot automašīnas pirkšanu. 
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Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 6 
deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, V.Zariņš, G.Albergs), PRET – nav, ATTURAS – 2 
deputāti (V.Vesingi, K.Sula), 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Konceptuāli atbalstīt hidrodinamiskās automašīnas iegādi Komunālās saimniecības nodaļai. 
 

 

5.§ 

Par automašīnas iegādi Pašvaldības policijai  
________________________________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 

 

Jautājums tika izskatīts arī Attīstības un saimniecisko lietu apvienotajā komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
Debatē: V.Zariņš, V.A.Krauklis, G.Avote. 
V.Šaicāns informē, ka iepriekš deputāti ir konceptuāli atbalstījuši automašīnas iegādi, taču atbildīgajā komitejā 
radās domstarpības par atsevišķām specifikācijas niansēm, līdz ar to būtu jāizlemj, vai atstājam esošo 
specifikāciju un nomainām iegādi līzingā uz pirkšanu uzreiz, vai arī šo iepirkumu atceļam un rīkojam jaunu 
iepirkumu ar jaunu specifikāciju. 
V.Zariņš atgādina, kas tika nolemts iepriekšēja komitejā, tāpēc aicina to atbalstīt. 
V.A.Krauklis norāda, ka būtu pareizi, tomēr arī pieaicināt pašvaldības policijas pārstāvjus un uzklausīt viņu 
viedokli, izrunājot to darba grupā. G.Avote piekrīt šādam ierosinājumam. 
Finanšu komitejas locekļi atbalsta darba grupas sasaukšanu, lai vienotos par tālāko darbību. 
 

 

6.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Vidzemes slimnīca” pamatkapitāla palielināšanu 
________________________________________________________________________________ 

(V.Zariņš) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Zariņš. 
Debatē: I.Grandava. 
I.Grandava lūdz iesniegt Grāmatvedības un finanšu nodaļā dokumentus par pamatkapitāla palielināšanu, kad 
process būs noslēdzies. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 8 
deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, V.Zariņš, G.Albergs, V.Vesingi, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Atbalstīt sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Vidzemes slimnīca”, reģ. Nr. 40003258333, pamatkapitāla 
palielināšanu, ieguldot tās pamatkapitālā nekustamo īpašumu Jumaras ielā 195, Valmierā, Valmieras 
novadā, turpmāk - nekustamais īpašums, ar kadastra numuru 9601 003 0107, kas sastāv no zemes 
vienības (kadastra apzīmējums 9601 003 0107) 2464 m² platībā un 855047/3384848 domājamajām 
daļām, EUR 2900,- (divi tūkstoši deviņi simti euro) vērtībā, saskaņā ar sertificēta nekustamā īpašuma 
vērtētāja noteikto nekustamā īpašuma tirgus vērtību (Pielikumā), palielinot Pašvaldībai piederošo daļu 
skaitu. 

2. Noteikt, ka šī lēmuma 1.punktā minētais mantiskais ieguldījums ir izmantojams sabiedrības ar ierobežotu 
atbildību “Vidzemes slimnīca” noteiktā stratēģiskā mērķa: nodrošināt veselības aprūpes pieejamību, 
sniedzot un attīstot kvalitatīvus, efektīvus, iedzīvotājiem pieejamus plaša spektra IV līmeņa veselības 
aprūpes pakalpojumus Pašvaldības administratīvajā teritorijā, īstenojot ārstniecības iestāžu sadarbības 
teritoriju principu Vidzemes reģionā, vienlaikus attīstot atbilstošu infrastruktūru, izpildei. 

3. Uzdot kapitāla daļu turētāja pārstāvim – izpilddirektoram Valdim Šaicānam, veikt visas nepieciešamās 
darbības, lai nodrošinātu lēmuma izpildi. 

4. Valkas novada pašvaldības Grāmatvedības un finanšu nodaļai pēc nekustamā īpašuma nodošanas 
sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Vidzemes slimnīca”, izslēgt to no pašvaldības grāmatvedības 
uzskaites. 

5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 
 
 
 



 

5 

 

7.§ 
Par Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas autotransportu 

_______________________________________________________________ 
(V.Bavins) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Attīstības un saimniecisko lietu apvienotajā komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
V.Bavins izklāsta, ka uz nākošo Saimniecisko lietu komiteju sagatavos piedāvājumu par Wolkswagen 
Transporter automašīnas tālākām darbībām un par otru automašīnu Citroen Berlingo paskaidro, ka to nav 
lietderīgi tālāk remontēt, jo saimnieciskajā darbībā maz tiek pielietota, tāpēc piedāvā pārdot par brīvu cenu 
300,00 EUR. Tāpat izklāsta veiksmīgo darbību, kāda veidojas, ievietojot sludinājumus www.ss.lv.   
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR –  8 
deputāti (G.Avote, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.A.Krauklis, V.Zariņš, G.Albergs, V.Vesingi, K.Sula), PRET – nav, 
ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Pārdot par brīvu cenu kustamo mantu – vieglo automašīnu CITROEN BERLINGO (valsts reģ. Nr. HE 

665, reģistrācijas datums: 15.07.2008.), nosakot cenu 300,00 EUR (trīs simti euro, nulle centi) apmērā, 

ieskaitot PVN. 

2. Uzdot Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājam sagatavot lēmuma projektu izskatīšanai 

domes sēdē. 

 
Informatīvie jautājumi 
 

8. “Par elektronisko izsoļu vietni e-izsoles.lv” 

V.Šaicāns informē, ka pēdējā domes sēdē tika uzsākta diskusija, vai pašvaldībai ir vajadzīgs piedalīties izsoļu 
rīkošanā caur portālu e-izsoles.lv, un papildina ar to, ka, iepazīstoties ar šo sistēmu, secinājis, ka darbošanās 
tajā ir ļoti vienkārša. Aicina atbalstīt līguma slēgšanu ar šo vietni un turpmāk to izmantot izsoļu izsludināšanai. 
V.Vilguts vēlas precizēt, ka šī vietne saucas citādāk.  
V.Šaicāns, turpinot, izsaka pozitīvu atsauksmi par pašvaldības pievienošanos vietnei www.ss.lv. 

L.Engere ierosina katru izsoles gadījumus skatīt atsevišķi, ņemot vērā, kas tiek izsolīts. 

V.Zariņš izsaka viedokli par rakstisko izsoļu prioritātēm. 

V.Šaicāns uzskata, ka noteikti būtu jāmēģina lietot šo vietni. 

Finanšu komiteja atbalsta līguma slēgšanu par pašvaldības dalību elektronisko izsoļu vietnē. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 16:05 
 
 
Sēdes vadītājs         Gita Avote 
 
 
Protokolēja         Ilva Asejeva 
 

http://www.ss.lv/

